



CERTIFICATE

To whom it may concern,

I the undersigned, Samuel CUELLA, Graduation & Career Manager of SUPINFO International University, third level academy accredited by the French Ministry of Education by decree of January 10, 1972, delivering a French State accredited Master of Science in Computer Science degree, hereby certify that:

OUALLET Cédric,
Born on 2/29/1992 in Noisy le Sec, French nationality,

pursued the complete study program (courses, internships and viva voce of the dissertation) included in the five years Computer Science cycle at SUPINFO, and successfully graduated by obtaining the International Master of Science in Computer Science Degree (300 European credits) of SUPINFO in promotion 2015.

Done in Paris on 11/20/2015, to serve and avail those who have the right.



Samuel CUELLA
Curriculum and Faculty Manager



ATTESTATION D'OBTENTION DE TITRE

Je soussigné, Samuel CUELLA, Responsable Titres et Carrières de SUPINFO International University – Établissement d'enseignement Supérieur Privé de l'Académie de Paris reconnu par l'Etat par décret du 10 Janvier 1972 et délivrant un titre homologué par l'Etat au niveau I (Bac + 5, Master, Ingénieur) certifie que :

OUALLET Cédric,
Né(e) le 29/2/1992 à Noisy le Sec, de nationalité Française,

a suivi le cursus complet des études (cours, stages et mémoire de fin d'études) du cycle Ingénierie Informatique et a satisfait aux conditions prescrites pour l'obtention du Titre International d'Ingénierie Informatique de SUPINFO International University – Titre d'expert en Informatique et Système d'information – International Master of Science – M.Sc (300 crédits ECTS – Bac + 5), promotion 2015.

Fait à Paris le 20/11/2015, pour servir et valoir ce que de droit.



Samuel CUELLA
Curriculum and Faculty Manager